
Polgármesteri beszámoló 

A július 16-i ülés óta a testületi határozatok végrehajtása érdekében, illetve azon kívül a következők 
történtek: 

Július:  

18., szombat: a Laurencz László Sportcsarnok átadó ünnepségén vettem részt Csepelen.  

21. Antennatorony vásárlása ügyében hallgattam meg egy társaság ajánlatát. 

23. A bírósági épület építéséről tartottunk egyeztetést a kivitelezővel, illetve az OHB képviselőivel. 

24. Szeltner Gáborral egyeztettem peres ügyekről. 

25., szombat: piacátadó ünnepségen vettem részt Pánczél Károllyal, délután a RAVC meccsén 
tekintettem meg. 

27. Szabadságon voltam, közben a közalkalmazotti jogviszony átalakításáról tárgyaltam a hivatalban. 

29. Szabadságon voltam, közben a műfüves pálya kötbérezése ügyében egyeztettünk az 
érintettekkel, majd dr. Juhász Judit fogorvossal a praxis átvételének további részleteiről. 

31-én szabadságon voltam, közben a Minden jót bolt festménykiállításának megnyitóján képviseltem 
a várost, majd este a Rávüsz rendezvényén voltam több képviselőtársammal együtt. 

Augusztus  

1., szombat: roma tehetségkutató rendezvényt tekintettem meg a RÁFÁI-ban.  

3-tól 7-ig igazgatási szünet volt. 

10., hétfő: a Budapest Cirkusz vezetőjével egyeztettem alpolgármester asszonnyal együtt, majd az 
Ady Endre Gimnázium sportirányú bővítéséről tárgyaltam az MKKSZ elnökével és a tankerület 
vezetőjével. 

11. Állampolgársági esküt celebráltam, lakossági megkeresés is volt, szépkorút köszöntöttem, a 
homokbánya kitakarításáról egyeztettem, rendőrkapitány úrral tárgyaltam jegyző asszonnyal. 

12. Útépítő cég vezetőjével egyeztettem, ismét szépkorút köszöntöttem, Angyali-szigeti civil 
egyesület vezetőjével tárgyaltam alpolgármester asszony részvételével a szigeti hulladékelszállítási 
problémák megoldásáról, majd Szabó Gertrúddal egyeztettem a Kis-Duna Vízi fesztiválról. 

13. RSD-ről egyeztettünk polgármesterekkel alpolgármester asszonnyal, utána a DTKH képviselőivel a 
hulladékszállításról, majd a Pest megyei Kormányhivatal vagyongazdálkodási felelősével találkoztam, 
végezetül a Vitép ’95 Kft tulajdonosaival a pokolhegyi utcák ügyében. 

14-én szúnyoggyérítésről egyeztettem egy vállalkozóval, rendkívüli testületi ülést tartottunk, majd 
részt vettem és beszédet mondtam a búzaösszeöntésen. 

17. Liszkóczy Zoltánnal egyeztettem, ezt követően lakossági megkeresés alapján turisztikai 
fejlesztésről, este a Kis-Duna Vízi Fesztivál megnyitó rendezvényén is ott voltam. 



18. Vezetői megbeszélés, bejárás a Vadkacsa strandon további fejlesztések miatt, ismét egyeztetés a 
homokbányáról, este Kis-Duna Vízi fesztivál. 

19. Egyeztetés a TTP-ről, este fesztivál. 

20., ünnepnap: városi ünnepség, este fesztivál. 

21., munkaszüneti nap, este fesztivál. 

22., szombat, este fesztivál. 

23., vasárnap: lakossági fórum az Angyali szigeten alpolgármester asszonnyal. 

24-től 30-ig szabadság. 

29., szombat: Dányi testvérvárosi látogatás Varga Viktória, Kulcsár Péter és Szanyó Tibor 
részvételével. Este a Magyar Állami Népi Együttes műsorának megtekintése Ráckevén. 

31. Egyeztetés a kulturális intézmények vezetőivel. 

Szeptember 

1. vezetői egyeztetés, megbeszélés Kovács Gyulával a homokbányáról. 
2. Szeltner Gáborral egyeztettem, Patay Edittel találkoztam a Patay-házról, választási ügymeneti 

megbeszélésen feleskettem a szavazatszámláló bizottság tagjait. 
3. VEKOP szociálislakás-pályázat nyerteseivel írtunk alá szerződést, TTP-pályázat beadására 

írtam alá szerződést alpolgármester asszony részvételével. 
4. Testvértelepülési rendezvényen vettem részt Szanyó Tiborral Baktalórántházán. 

7., hétfő: lapindító megbeszélés, TKSB és JKMB ülés. 

 

 

 

 


